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Verzonden: vrijdag 19 april 2024 20:32
Onderwerp: Ad Geheugenpaviljoen Zuiderplantsoen 24-4-2024 in de Raad

Geacht College en Raadsleden,

Ik ben van mening dat het Geheugenpaviljoen er moet komen: een concrete herinnering aan hoe dat 
deel van de stad er tientallen jaren uit heeft gezien.

De plaats, en vooral de omvang en inpassing ervan wordt weergegeven op volgvel 5 van de 
Collegebrief van 27-03-2024.
M.i. zijn de 'tegenverklaarders' jammer genoeg waarschijnlijk enigszins gekleurd geïnformeerd en 
hebben zij daarom misschien hun mening op niet geheel juiste gronden gebaseerd.

Met vriendelijke groet,


